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Verslag Algemene Vergadering 
Karin Ridderbeks 
De Aloemene Ver<>aderin n van de LLT B werd gehouden 
op 14 ~eptcmber i7, hct g~11een schapshu i s te Baexem. 
In zijn opening woorcl g ing de voorzitter, de heer J. Cari s, 
in op het tijdstip van de vergaderi ng. Jaren gel den is 
bcsloten om de algemcne vergadering op het cinde van 
her jaar te houden. De reden hiervoor was dat het 
toenmaligc secretariaat nie t in de gclegenhcid wa om het 
jaarverslag en het financ ieel versing gereed te hebben zo 
in de buurt van de mannd maarL Het secretariaa t is nu 
ec hter wei in swat om de stukken die nod ig zij n voor de 
jaarvergadering in het begi n van hetjaar te produceren. 
Het bestuur hecft daarom besloten om in het vervolg de 
jaar ergadeing weer in het begin van het j aar te houde n. 
Omdat hij voor de laatste maal als voorzitter fungeert 
wierp hij ecn korte te rugblik op de afge lopen tien jaar. 
Toen waren de belangrijkste zaken de nieuwe tructuur 

an de Bond, de voorlichting inzake de varroamij t en de 
bestrijd ing van cleze mij t, de medefi nancier ing van het 
Lande lijk Proe lbedrijL de plannen to t het privatiseren van 
de voorlichting, verbetering van de bijenwc ide en het op 
pe il brengcn en houden van de vakkenn i van de imkers. 
De nieuwe structuur is inmidde ls ingevoerd . 
Geconcludeerd mag worden dat het in te llen van de drie 
reg ia's een positieve uitwerk ing heeft gehad op het 
functionercn van de Bond. Toch zu llen wij naar de !eden 
toe du ide lij k moeten maken wat wij a ls Bond wille n. Op 
het ogenblik zijn wij . met hul p van een deskundi ge van 
de LLTB. bezig met het opste llen van een bele idspl an . 
Het [\ eede speerpunt was de voorlichting en be trij ding 
van de arroamijt. lnmi lde ls i iedere imker er wei van 
cloordrongen dat juiste en in tensieve be trijdi ng van deze 
mij t noodzakelijk i . De vraag is nu aileen nog hoe de 
bestrijd ing plaat vindt. De toegelaten hemi sche 
besu·ijdingsmiddelen werken effectieL Er bes taat echter 
het gevaar van res istentie . In plaa ts van het gebruik van 
de middele n Apistan en Api to l lijkt de da rrenraa tmethode 
een goed a lternatief. Het bestuur heeft zich steeds op het 
stanclpunt gesteld dat het prak tijkonderzoek met 
betrekking tot de bijenteelt van zo ' n groot belang is dat 
het nie t in gevaar mag komen door discussies over de 
hoogte van de bijdrage van de imkers. Oat wi l nie t 
zeogen dar wij niet ijveren voor cen zo laag moge lijke 
bi}drage. lnmiddels liggen er afspraken dat orne bijdrage 
f l 0.- per lid per jaar bedraagt. De priva tisering van de 
voorl ichting was een hot item in 1987. De DLV Bijenteelt 
i nier meer. Oat is jammer en we merken nu eerst goed 
wat we mi . scn. AI met al moet de voorzi tter concluderen 
dat de aandachtspuntcn die in 1987 bestonde n ook nu nog 
pun ten zij n d ie de inzet van a ile imkers waard zijn. erder 
besteedde hij nog uitvoerig aanclach t aan de gra te 
bijensterfte als gevolg van bespuitingen. Met name 

bespuitingen ter b strijding van blad lui s op graan e n 
aardappelen. De toegepa~t e miclde len, dimethoaat e n 
parathion zijn toegelaten middelen ter bes trij ding van 
blacllui s. lnschakeling an de AID leiclt cl an ook nie t tot 
het opmaken van een proces-verbaal omdat de betrefte nde 
landbouwers strafrechtelijk nie t in overtreding zijn . 1 ~1a r 

menin o van de voorziller waren de landbouwers di e 
bespui~ingen op hun produkten uitvoerden er zich nie t van 
bewust we lke schade werd a:1 ngeric ht. Schade niet a ileen 
aan orn e bijen maar ook aan andere di ere n. Het geb uren 
moel een les zij n voor de toekomst ! Wat moet er gedaan 
worden? In de eerste pl aat zu lle n we moeten proberen 
om de midde le n dimethoaa t en 1 arathion a fgevoerd te 
krijgen van de lijst van toegelaten midde len. Vi a de 
Stichting Bedrijfsraad zijn de eerste stappe n daartoe 
aezet. De oeoevens o mtrent de schade en de oorzaak e o o .. 
zu llen de imkers moeten le eren. Omtrent de werke lrJke 
omvang van de schade kan men weinig zeggen. 
Schattender\ ijs gaat het landelijk om ong veer 200 
imkers met 1.000 getroffen volken. Zeker weten we clat 
echter niet o md at de daarvoor benodi gde gegevens 
ontbreken. Aangenomen kan echter worden dat er sprake 
is van onwangrij ke schade. chade die pas goecl du idelij k 
zal worden bij de uitwintering in het voorjaar 1997. 
Daarom doer hij een dringend beroep op de getro ffen 
imkers om hu n schade te me lden. Wij hebben claanoe 
formu lieren ontwikkeld die op het secretariaat te 
verkrij gen zijn . Dus bij geconstateerde spu itschade 
me ld n bij de AID en bij het secretari aa t van de Bond . 
o Met bctrekking tot de di splays were! medegedeeld dat 

een kle ine Werkgroep zich de afge lopen tijcl hee rt bez ig 
gehouden met de displ ays. [n midd Is is besloten o m nog 
een set kle ine di splays aan te kopen waarna deze 
vervolgens verdeeld zullen worden over de reg io's. 

o Verder wordt medegedeeld dat mw. Ridderbeks haar 
we rkzaamhede n als se re tari s za l beeindi gen. We i is z ij 
noo bereid een aantal adm inistratieve taken te blijven 
ve~vull en . Het bes tuur heeft over haar op olging 
uitvoe rig an gedachten gew isseld en heeft uiteinde lij k 
gekozen voor een oplossing conform het Brabantse 
mod I waarbij de nieuwe secretari s een halve dag op het 
Landb uwhui s aanwezig za l zijn om de zaken ar te 
handelen. Het bestuur heeft er voor gekozen om de heer 
Cari s. na zij n a ftreden a ls voorzitter, in deze functie te 
benoemen. O ver dee ·ac te werkwij ze zu llen de 
afdelingen nog ge'r'nformeercl worden. 

o De rekenin o- 1995 en de begroting 1997 worden door de 
vero-aderin : ooecloekeurd e n vaswes te ld. De contribu tie o eo o .... 
wordt als vo lgt vas tges te ld: ge\ one !eden .f40,-. 
jeugd leden .{25 .-. inclusie f de bijdrage aan de 
medefinanc iering voor de mbro. iushoeve ad f lO.- per 
lid. 

o Conform de Statuten was de heer Caris niet meer 
herkiesbaar als voorzi ner. Hct bestuur ste lcle de heer F. 
Heessen uit Mook kandidaat. Van de 468 uitgebrachte 
stemmen waren er 455 v66r de heer Heessen. Verder 
werclen er 13 b lanco stemme n uitgebracht. Daarmee 
werd de heer Heessen gekozen to t voorzitt r van de 
Bo nd. De heer a ri s d;oeg de voorzitershamer o er aan 
de heer Heessen e n fe lic iteerde hem met zijn verkiez ing 
tot voorz iner. De heer Heessen dank te de vegadering 
voor het in hem geste lde vertrouwen en zei toe zich in te 
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zullen zetten voor de Bond. De heer Heessen nam 
vervolgens als voorzirter de Ieiding van de vergadering 
over. Hij dankte de heer Cari · voor zij n geweldi ge inzet 
voor de Bond van Imkers van de LLTB gedurende een 
zeer lange periode. Een periode die bovendien nog niet 
afgesloten wordt omdat hij als nieuwe secreari s van de 
Bond zal gaan fungeren. De heer Cari heeft vele 
functi es binnen de Bond vervu ld en de nieuwbakken 
voorzitter memoreerde er een aantal. Het past de Bond 
om hem te danken voor zijn grote inzet ten behoeve van 
de imkerij in Limburg. Als teken van waardering 
spe ldde d voorzi tter de heer Cari s de gouden in signe op 
en bood hem vervolgens een attentie aan. 

• Conform het rooster van aftreden was de heer H. v.d . 
Berg namens de regio M idden aftredend en herkiesbaar. 
De regia Midden ste lde heer V.d. Berg wederom 
kandidaat. Geen van de aanwezige stemgerechti gde 
a fgevaardi gden wenste schritelijk stemming zodat de 
heer V.d. Berg bij acclamatie werd herkozen. Verder 

352 deelde de voorzitter mede dat er in de regio Noord een 
- vacature is ontstaan waar voor de regio formeel nog geen 

voordracht heeft gedaan . Tnmidde ls heeft men gelukkig 
de heer V.d . Aa uit Bergen bereid gevonden om deze 
functie te gaan vervul len, maar het bestuur van de regio 

oord d iem dit nog offic ieel te beves tigen. Zodra dit 
gebeurd is zal de heer V.d. Aa uls toeboorder de 
bestuursvergaderingen bijwonen waarna z ijn defi ni tieve 
benoeming plaats zal vinden op de eerstvolgende 
algemene vergadering. 

. 
• v NCB 

Van de bestuurstafel 
} . Beekman 
De vergaderin g van het Bond be tuur vond plaats op 26 
september 1996. De volgende punten zij n besproken: 
• De extra Bedrijfsraadvergadering d.d. II september 

1996 j .l. over de spui tschade door bestrijding van luizen. 
(zie Bijen 5( II ): 3 17 ( 1996)). 

• Het info rmeel overleg met de aandeelbouders van de 
Honingzemerij ' Het Zuiden BY' te 's- Hertogenboscb 
d.d . 7 september jl. 

lnfo rmatie is gegeven door de RvC aan de vertegenwoor
digers van de aundeelhouders m.b.t. de stand van zaken 
Honingzemerij van bet onderzoek naar de effectivitei t van 
bet bed rij f. 
• De Open dag op de Ambrosiushoeve en de algemene 

vergadering van de 'Vrienden van de Ambrosiushoeve' 
op 14 september 1996. 

• Het was een geslaagde open dag. 
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• De belangs te lling voor de stand van de BvB NCB was 
goed. 

• De Honingkeuring di e werd uitgevoerd door keum1ees
ters van de VBBN en de NCB is niet geheel vlekkeloo 
verlopen. In de toekomst dienen er goede afspraken 
gemaakl te worden over de keuringsnormen en de 
organi satie. 

• Algemene vergadering Bond van Imkers LLTB op 14 
september 1996 . 

• De heer J. Cari s is afgetreden a ls voorzitter en op
gevolgd door de heer F. Heessen. 

• De beer J. Caris gaat bet secretariaat van de fmkersbond 
van de LLTB runnen, volgens het model van deN B. 

• Vergadering van het bestuur Ambrosiushoeve op 19-09-
96 waar de onderzoeksvoorste llen 1997 zijn besproken. 

• Su ikerrekening 1996 
Deze rekening is voor onze bond met een klein negatief 
resultaat afges loten. 
• Het insturen en verzamelen van de spuitschadeformu lie

ren. lmkers die spui tscbade bebben. vul een fo rmu lier 
in ! Zonder meldingen kan uw bes tuur niets doen. 

• pui tschade Boeke!. 
De voorzi tter. de beer C. Roelen, de beer A. de Ruijter en 
de beer C. Havermans zullen een extra regiovergadering 

.0.-Brabant bijwonen om de onderzoeksresultaten naar 
de oorzaak van de spuitscbade in en om Boekel te be pre 
ken. Een en ander naar aanleiding van negatieve opmer
ki ngen vanui t de regio N.O.-Brabant. 
• tudiedag 1996. De heer H. Weijenborg doet vers lag 

over de activiteiten die ondernomen zijn m.b.t. de 
studiedag. 

• Afspraken zij n gemaakt m.b.t. inrichten aula . 
• Ruggespraak word t gebouden met de inle iders van bet 

symposium om een en ander af Le stem men. 
• Foto's e.d. voor de workshop worden opgezocht. 

fname ledental 
D it punt wordt op de agenda gezet van de Bedrijfsraad
vergaderi ng op 18 november a.s .. daarna te bespreken in 
de Bondsbestuursvergadering. 
• Bedrijfswedstrijd 
Er zij n vragen gerezen over bet reg lement van de Be
drijfswedstrijd . Er zijn verschillen gecont tateerd tu sen 
de Bonds- en veren igingswedstrijd. Suggesties worden 
besproken in de volgende Bondsbestuursvergadering. 
• Diverse j ubi lea zijn opgeluiste rd door Bondsbestuursle

den, ook zijn zij aanwezig geweest bij bet uitre iken van 
getui gschriften aan cur isten van Helmond en Midden
Brabant. 

Heeft u vragen/opmerkingen over bovenstaande zaken 
neem t u dan contact op met de secretaris J. Beekman 
0 13-5836350 (maandag 08.30-16.30 uur). 

Verslag Koolzaadreis in Bavel 
A. Raats, Bestuur Reisgroep Bavel 
De reisgroep Bavel bestaat al vele jaren. A Is we goed zijn 
ingelicbt. reisde men in het begin al naar de N.O.-Polder! 
Daarna kwam Oostelijk-Fievoland aan de beurt en 
tens lotte zijn wij samen vele jaren naar Zuidelijk
Fievoland getrokken. Voor zover we weten, altijd met 
twee of drie vracbtwagen van het expediteursbedrijf 


